
Sprawozdanie nr ORG.0012.4.2025 
z wyjazdowego posiedzenia Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 

w dniu 20 marca 2025r. 
 
Posiedzenie rozpoczęto 20 marca 2025 r. o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:45 tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 5 Radnych – członków Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska. 
Obecni: Przemysław Pokład - Przewodniczący Komisji, Jacek Światły – Zastępca Przewodniczącego 
Komisji, Piotr Miszkiewicz, Romuald Modrzyk, Arkadiusz Sowiński. Nieobecni: Piotr Czuba, Wiesław 
Kołakowski, Izabela Wojewoda. 
W posiedzeniu brali udział także: Pani Laura Vossen - Sołtys wsi Kruszyna, Pan Paweł Pietruszka  - 
Sołtys wsi Obłotne wraz z członkami Rady Sołeckiej, Pani Małgorzata Judzińska -  Inspektor ds. dróg , 
Pan Zbigniew Wiżynis  - Komendant Straży Miejskie w Sulechowie. 
 
Tematem posiedzenia były: 
 
1. Wniosek Sołtysa i Rady Sołeckiej miejscowości Obłotne o zamontowanie monitoringu w obrębie 
placu zabaw. 
Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska zapoznała się z wnioskiem. Komisja zaopiniowała 
ten wniosek pozytywnie. Członkowie Komisji PPiOŚ przychylili się pozytywnie do wniosku pod 
warunkiem, że będzie możliwość techniczna montażu monitoringu. 
 
2. Interpelacja Radnego Arkadiusza Sowińskiego w sprawie zmiany organizacji ruchu w miejscowości 
Obłotne. 
Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska zaopiniowała negatywnie tę interpelację. W 
zamian Komisja PPiOŚ po konsultacjach z Panem Sołtysem i Radą Sołecką w celu poprawy 
bezpieczeństwa w rozpatrywanym miejscu, proponuje budowę wyniesionego progu zwalniającego. 
Pan Sołtys zaproponował aby połowa kosztów budowy była pokryta z funduszu sołeckiego. Komisja 
PPiOŚ wnioskuje o przesunięcie znaku D-42 „obszar zabudowany” w kierunku wsi Kruszyna i montaż 
pod znakiem E-17a „miejscowość”. 
 
3.  Interpelacja Radnego Arkadiusza Sowińskiego w sprawie zmiany organizacji ruchu w miejscowości 
Kruszyna. 
Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie tę interpelację. Komisja 
PPiOŚ wnioskuje o złożenie pisma do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze o wyznaczenie i 
oznakowanie przejścia dla pieszych w obrębie skrzyżowania drogi wojewódzkiej W278 z drogą gminną; 
ulica Miedziana. 
 
4. Propozycja zmiany stałego oznakowania na skrzyżowaniu ul. Olbromskiego i ul. Ptasiej w Sulechowie. 
Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska zaopiniowała negatywnie tą propozycję 
stosunkiem głosów: 1 za, 4 przeciw, 0 wstrzymujących. 
 
5. Sprawy różne: 
Wnioski Radnego Piotra Miszkiewicza: 
1) W celu poprawy bezpieczeństwa pieszych przy sklepie Żabka na ulicy Niepodległości wniosek o 
przesunięcie przejścia dla pieszych. 
2) Montaż słupka na chodniku przy sklepie Żabka na osiedlu Nadodrzańskim. 
3) Po zakończeniu remontu drogi wojewódzkiej numer 278 wprowadzenie na ulicy Żurawiej ruchu 
dwukierunkowego na części drogi gdzie w chwili obecnej jest ruch jednokierunkowy. 



4) Rozwiązanie problemu poruszania się pojazdów po chodniku ul. PCK, celem wjazdu na posesję przy 
ulicy Armii Krajowej nr 4 w Sulechowie. 
 
 

Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 
 
 

Przemysław Pokład 
 


